聖堂報告 常年期第八主日

02/03/2025

1. 三月五日(星期三)為「四旬期聖灰禮儀日」,本堂早上 7:40 彌撒及下午 4:15 將會 舉行聖灰禮儀及 分發聖灰。按主教公署最新通告: 照教區慣例,凡年滿十四歲的信友須守小齋。此外,年滿十八歲而 未達六十歲的信友亦須守大齋。

信友應於四旬期內多行祈禱、補贖和愛德善工,例如在家裡與家人一起祈禱、念玫瑰經、默想每日的彌撒讀經和禱文、履行苦路善工、關懷窮人和社會邊緣人士身、心、靈上的需要等。 詳情請參閱教區網頁。

- 2. 為配合教區慶祝 2025 禧年,本堂將舉辦「希望的朝聖者」~靈性之旅, 信仰指導及分享 詳情如下:
 - i) 英語:

日期:3月2日(今天) 時間:下午2:30-4:30

講者: Fr. Fernandes, Elton L. SJ

* Director of Taipei Ignatian Spirituality Center

ii) 廣東話:

日期:3月30日(星期日) 時間:下午2:30-4:30

講者:朱可達先生•天主教徒 ※教育心理學家

查詢請到聖堂辦事處或致電:2359 4407。歡迎參與·愈顯主榮。

3. 聖依納爵小堂 - 「2025年日本朝聖之旅」

日期: 2025年6月22(星期日)至6月27日(星期五)

行程內容:

到訪日本廿六殉道聖人紀念公園、長崎人權和平博物紀念館、長崎原爆資料館、拜訪長崎天主教會及耶穌會…等。透過旅程了解 殉道聖人的堅強信仰及日本天主教會的發展歷程。

查詢報名:請到聖堂辦公室或來電:2359-4407。

4. 為讓教友及九華師生在四旬期內,默想耶穌的苦難,反思基督 藉十字聖架救贖了世界。

本堂從四旬期首主日開始,逢星期五(14/3,21/3,28/3,4/4,11/4),於下午4:00舉行「拜苦路」,歡迎大家一起參與。

5. 有關去年聖枝,教友可放於設置在聖堂辦事處外的收集箱。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Eighth Sunday in Ordinary Time 2nd March 2025

1.5th March is Ash Wednesday which marks the beginning of Lent. Our Chapel will be distributing ashes at 7:40 a.m. during the morning Mass and 4:15 p.m. that day. According to the "Chancery Notice" issued by the Diocese of Hong Kong on 10th February 2025, the faithful who have completed their 14th year are to abstain from meat. Those who have completed their 18th year but have not yet begun their 60th year are also obliged to fast.

During Lent all the faithful are obliged to pray more and to perform more acts of penance and charity, such as family prayers, rosary, meditation on the liturgical texts of daily Masses, performing the Way of the Cross and caring for the material or spiritual needs of the poor and the socially marginalized.

For further information, please refer to the website of the Diocese of Hong Kong.

2. To align with the diocese's celebration of the 2025 Jubilee Year, our parish will host a spiritual journey featuring faith guidance and sharing. The details are as follows: **For English**, the session is scheduled for this Sunday from 2:30 PM to 4:30 PM, featuring Fr. Elton L. Fernandes, SJ, also the Director of the Taipei Ignatian Spirituality Center.

Finally, **for Cantonese**, the event will be held on March 30 (Saturday) from 2:30 PM to 4:30 PM, with Mr. Matthew Chu, a Catholic educational psychologist, as the speaker.

For inquiries, please visit the parish office or call 2359 4407. Everyone is welcome to participate and glorify the Lord.

- **3.**Our chapel will host a "2025 Pilgrimage to Japan" from June 22 (Sunday) to June 27 (Friday). The itinerary includes visits to the Memorial Park for the 26 Martyrs of Japan, the Nagasaki Museum of Human Rights and Peace, the Nagasaki Atomic Bomb Museum, and various Catholic churches and Jesuit sites in Nagasaki.
 - This journey aims to deepen understanding of the strong faith of the martyrs and the development of the Catholic Church in Japan. For inquiries and registration, please visit the parish office or call 2359-4407.
- **4.**To allow the faithful and students of Wah Yan College to meditate on the sufferings of Jesus and reflect on how Christ redeemed the world through the Holy Cross, the church will hold the "Stations of the Cross" (in Cantonese) every Friday (14/3, 21/3, 28/3, 4/4, 11/4) at 4:00 p.m., starting from the first Sunday of Lent. Everyone is welcome to participate.
- **5.** Parishioners who have kept the palms from last year may bring them back and place them at the collection boxes located outside the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.